
Oświadczenie złożone 

przez senatora Wojciecha Koniecznego 

na 45. posiedzeniu Senatu 

w dniu 30 czerwca 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do minister klimatu i środowiska Anny Moskwy 

W Częstochowie zostało udzielone przez „Wody Polskie” i regionalną dyrekcję ochrony środowiska fir-

mie (…). zezwolenie na utworzenie zakładu produkcji nawozów. Istnieje ogromny opór mieszkańców i oba-

wy, że Częstochowa stanie się centrum przerabiania szkodliwych substancji. Firma nie ma żadnego doświad-

czenia. Nie ma w KRS wpisu o przerabianiu odpadów i produkcji nawozów. Nie ma odpowiedniego projektu, 

firma nie przedstawiła takowego projektu. Kapitał zakładowy firmy to 5 tysięcy zł. W razie awarii nie będzie 

pieniędzy na pokrycie odszkodowań, na pokrycie strat, które mogą wyniknąć z działania takiego zakładu 

przeróbki odpadów. 

Wnoszę o informację i kontrolę tego, czy wymienione instytucje państwowe dołożyły odpowiedniej sta-

ranności podczas udzielania zgody na prowadzenie tego rodzaju działalności w centrum Częstochowy. 

Wojciech Konieczny 
 


